
Referat af ekstraordinært D7-bestyrelsesmøde 

Torsdag, den 18. august 2016 kl. 19.00 

Grønvangen 157, Langeskov 

 

Tilstede: Ann-Louise, Bettina, Chanette, Helle og Janne 

 

Afholdelse af dette ekstraordinære bestyrelsesmøde skyldes, at der er kommet klager over den stævne-

ansvarlige i forbindelse med godkendelse af propositioner. 

Det blev foreslået at oprette et stævneudvalg, der skal bestå af en repræsentant for dressur, en for spring, 

en for klubberne samt en fra distriktsbestyrelsen. 

 

Janne tager kontakt til formand Else Krarup i distrikt 10, da FRSK (Fredericia) nu har fået godkendt C-stæv-

ner, der falder sammen med fynske C-stævner. 

 

Janne gav en status på de fynske klubbers indbetaling af kontingent. 

 

 


